

No. 26369. Multilateral

MONTREAL PROTOCOL ON SUBSTANCES THAT DEplete THE OZONE LAYER. MONTREAL, 16 SEPTEMBER 1987 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1522, I-26369.*]

AMENDMENT TO THE MONTREAL PROTOCOL ON SUBSTANCES THAT DEplete THE OZONE LAYER. KIGALI, 15 OCTOBER 2016 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3288, A-26369.*]

RATIFICATION*

Indonesia

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:
14 December 2022*

Date of effect: 14 March 2023

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 14 December 2022

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 26369. Multilatéral

PROTOCOLE DE MONTRÉAL RELATIF À DES SUBSTANCES QUI APPAUVRISSENT LA COUCHE D'OZONE. MONTRÉAL, 16 SEPTEMBRE 1987 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1522, I-26369.*]

AMENDEMENT AU PROTOCOLE DE MONTRÉAL RELATIF À DES SUBSTANCES QUI APPAUVRISSENT LA COUCHE D'OZONE. KIGALI, 15 OCTOBRE 2016 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3288, A-26369.*]

RATIFICATION

Indonésie

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 14 décembre 2022

Date de prise d'effet : 14 mars 2023

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 14 décembre 2022

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.